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Fra bestyrelsen var vi  

Lena. 

Anny. 

Jette , og Charalotte. 

 

Der kom ca .15 beboere til mødet . 

Ingen ønskede at stille op som formand . 

Kontaktede Sune Erbs, som havde sagt til Lena han overvejede det . 

Han blev valgt som ny formand med samtlige tilsagn fra fremmødte. 

 

 


